



Protokoll styrelsemöte S20 2019-09-23

Närvaro:	Emmy Edfors	Ordförande
	Noah Mayerhofer	Vice Ordförande
	Emil Wihlander	Skattmästare
	Oskar Damkjaer	Studierådsordförande
	Adina Borg	Informationsansvarig
	Hannes Lantz	Cafémästare
	Joel Jonsson	Näringslivsansvarig
	Julia Nolinder	Källarmästare
	Johannes Törnblom	Aktivitetsansvarig
	Jesper Graham	Sexmästare
	Fred Nordell	Överphös
	Axel Syrén	Revisor
	Ante Svärd Nilsson	Kårkontakt TLTH
	Carl Boklund	Kårkontakt TLTH
	Rasmus Andersson	
	Daniel Jannemyr Åhlin	

- §1 OFMÖ Ordförande Emmy Edfors förklarade mötet öppnat klockan 12:16.
- §2 Tid och sätt Tid och sätt godkändes.
- §3 Adjungeringar Mötet **beslöt** att adjungera följande:
- Rasmus Andersson
 - Daniel Jannemyr Åhlin
- §4 Föredragningslista Föredragningslistan godkändes utan tillägg.
- §5 Val av justerare Mötet **beslöt** att välja Johannes Törnblom till medjusterare.
- §6 Föregående mötesprotokoll Inga föregående mötesprotokoll att godkänna.
- §7 Information från kåren Nomineringsperioden till Höst FM öppnar snart.
Blivit fel med Mecenatkort så nya studenter kommer inte få sektionssloggan på kortet
LU letar efter studenter till workshops under framtidsveckan.
- §8 Information PLCD Pengar till att förbättra kurser har delats ut så förhoppningsvis kommer några kurser bli bättre.



Frågor till den psykosociala enkäten har bestämts. Sektionen ska marknadsföra enkäten i våra kanaler.

- §9 Information från kollegierna SRX ska prata med dem som har beslutat att ta bort tillägsmeriter för sektionsaktivitet. Det kommer göras en namninsamling för personer som är emot beslutet.
- §10 Ekonomisk status Den ekonomisk statusen är god. Vi ska betala ut ca 400 000kr till E-sektionen för Teknikfokus.
- §11 Utskottsrapporter Nästan alla i styrelsen har gjort sina utskottsrapporter.
- §12 Bokslut Skattmästaren från 2017 behöver hjälp med bokslutet. Han har frågat Emil om hjälp och Emil ska hjälpa till.
- §13 Omvärldsbevakning Inget att rapportera.
- §14 Nollningsuppdatering Kårkampen var inomhus annars var det bra.
Superlördagen gick inte bra eftersom det var få E:nollor.
Annars har evenemangen gått bra.
Sexmästeriet tycker det går bra.
Sektionens partytältet gick sönder i lördags. Det ska tittas på om man kan beställa en reservdel.
- §15 Köpa iZettlesaker Jesper Grahm förklarade att vi har en extra iPad vi borde köpa en iZettle till eftersom den bara ligger och samlar damm. Det behövs också fler laddningssladdar så alla iZettles finns.
Mötet diskuterade om det ska köpas ställ till våra iZettles. Det var blandade åsikter. Mötet tycker att vi kan köpa till det senare om vi tycker det behövs.
Mötet **beslöt** att avsett högst 1500 kr för att köpa en iZettle och laddningssladdar.
- §16 Beslutsuppföljning Oskar Damkjaer gav en uppdatering angående sektionsmötesmerch.
Vi går ca 500kr över budget för sektionsmötesmerch.
Det som kommer delas ut på mötet är D-sektionen märka vettextrator, pingsbollar och refelxer



- §17 Entlediganden av funktionärer Ingen att entlediga.
- §18 Val av funktionärer Ingen att välja in.
- §19 Meddelanden Vi har 300 anmälda till Nollegasquen, det blir fullsatt.
Idag blir det tacos på studeikvällen.
Det skickas mail till alla som blivit ductiga.
Det går inte längre att uppdatera sitt LU-kort utanför iDét.
Det har fixats el till sektionens kylar och frysar medans elen är avstäng i iDét på grund av arbetet med jordfel.
Kåren har haft problem med tillståndsenheten och har haft ett möte med dem men har inte gått ut med informationen än.
- §20 Övrigt Bilen kostar ca 400 kr extra per dygn Om man vill hyra den längre.
- §21 OFMA Ordförande förklarar mötet avslutat klockan 12:57.

Mötessekreterare

Mötesordförande

Justeras

Noah Mayerhofer
Vice Ordförande

Emmy Edfors
Ordförande

Johannes Törnblom
Aktivitetsansvarig